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حسن زاده در سفر اعضای کمیسیون صنایع اتاق ایران به تبریز:

تعامل مستمر و موثر می تواند بستر های لازم برای توسعه همه جانبه کشور را مهیا نماید

کمیسیون صنایع اتاق ایران با هدف؛ شناخت بیشتر از ظرفیت ها و پتانسیل های صنعتی استان آذربایجان شرقی و

اشتراک مساعی در خصوص حل مسائل و مشکلات پیش روی واحد های تولیدی و صنعتی استان میهمان هیات رئیسه

و اعضای هیات نمایندگان اتاق تبریز بودند.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معاون و کشاورزی اتاق تبریز، ضیافتی که به مناسبت حضور اعضای کمیسیون صنایع اتاق ایران در شرکت کاشی تبریز برگزار شد:

صمد حسن زاده مدیر عامل شرکت کاشی تبریز و رئیس اتاق تبریز در بازدیدی که اعضای کمیسیون صنایع اتاق ایران از شرکت داشتن، ضمن خیر مقدم به میهمانان استان از

اقصی نقاط کشور گفت: به نظرم عامل اساسی موفقیت به عمل آمده در حوزه تولید و صنعت استان نتیجه تعامل سازنده بخش خصوصی و مدیریت عالی استان و تمامی

تشکلهای و سازمانهای مربوطه است. وی با اشاره به تعامل موثر بین اتاق تبریز و سایر تشکلها و سازمانهای استانی خاطر نشان کرد سازمانها و مدیریت عالی استان همیشه و در

همه حال در کنار واحد های صنعتی استان هستند و این عامل مهمی برای موفقیت نسبی واحد های صنعتی استان به شمار می رود.

رئیس اتاق تبریز تعامل بین سازمانها و تشکلهای اقتصادی را از اساسی ترین عوامل بهبود فضای کسب و کار در کشور خواند و یاد آور شد: تعامل مستمر و موثر می تواند بستر

های لازم برای توسعه همه جانبه کشور با کمترین هزینه مادی و معنوی در حداقل زمان ممکن را مهیا نماید.

وی اظهار امیدواری کرد که همدلی و هم افزایی در سطح کلان بتواند مشکلات اقتصادی و صنعتی پیش روی کشور را مرتفع نماید تا فعلان اقتصادی و مسئولان کشوری بتوانند

پاسخ گوی مهمترین مسئله جامعه که اشتغال جوانان است باشند.

مدیر عامل کاشی تبریز با اشاره به اهمیت و جایگاه کمیسیون صنایع اتاق ایران در پی گیری و مطالبات بخش صنعتی کشور در سطح کلان اظهار امیدواری کرد: بررسی ها و

نشستهای مشترک فعلان اقتصادی و نمایندگان مجلس و اعضای هیات دولت بتواند مشکلات پیش روی واحد های تولیدی را برطرف و کشور را در رسیدن به توسعه اقتصادی

یاری نماید.

وی با اشاره به جایگاه کمیسیون صنایع در اتاق ایران و کمیسیون صنعت و معدن در اتاق تبریز خاطر نشان کرد : جایگاه ویژه این کمیسیون بر هیچ یک از فعالان اقصادی کشور

پوشیده نیست و استفاده از ظرفیت و جایگاه این کمیسیون در تعامل با هیات دولت و مجلس می تواند راهگشای حل بسیاری از مسائل صنعتی کشور شود.

دکتر سید باقر شریف زاده عضو هیات نمایندگان و رئیس کمیسیون صنعت و معدن اتاق تبریز در ضیافتی که به مناسبت حضور اعضای کمیسیون صنایع اتاق ایران در شرکت

کاشی تبریز برگزار شد با اشاره به ابیاتی از اشعار شهریار ملک سخن

میهمانان را خطاب قرا داده و از زبان شهر یار گفت: شهر تبریز است مشکین مرز و بوم کوی شمس و کعبه ای ملای روم شهر تبریز است جان قربان جانان می کند سرمه چشم از

غبار کفش مهمان می کند و افزود: افرادی که در این جلسه حضور دارند آنانی هستند که دل در گروه تولید، صنعت و اشتغال این کشور دارند و در سدد هستند تا در کمترین زمان

ممکن سرانه درآمد شهروند ان این کشور افزایش و رفاه عموی را برای همه ایرانیان در جای، جای این سرزمین بزرگ مهیا نمایند.

رئیس کمیسیون صنعت و معدن اتاق تبریز با قدردانی از حضور مسئولان استانی و شهردار تبریز و نماینده مردم در مجلس شواری اسلامی با اشاره به همدلی و وحدت رویه ای

موجود در استان خاطر نشان کرد: منشاء این همدلی در گروه توسعه و آبادانی وطن عزیزمان قراردارد و ما به عنوان فعالان اقصادی و صنعتی کشور معتقد هستیم تنها راه نجات

کشور توسعه اقتصادی و صنعتی آن است و دیگر فرصتی جزء انجام کار درست نداریم و همفکری ها و نشستها کمک خواهد کرد که با کمترین خطای ممکن بتوانیم به بیشترین

توسعه مدد نظر در کشور نایل آیم. وی با یاد آوری این نکته که در هزاره سوم رشد و توسعه کشور در یک یا دو سال معادل صد سال گذشته است خاطر نشان کرد: در چنین

شرایطی کوچکترین خطایی می تواند کشوری را به دویست سال عقب تر برگرداند. ایشان با اشاره با آمار فروش نفت در بین سالهای 1338 تا 1394 یاد آور شد: در این سالها

تقریبا درآمد کشور از نفت حدود یک هزار و چهارصد و چهار میلیارد دلار بوده و با احتساب میزان مصرف داخلی نفت و صادرات غیر نفتی یک هزار و نهصد میلیارد دلار بوده که از

این میزان تقریبا 56 درصد در آمد نفتی بین سالهای 84 تا 92 کسب شده که متاسفانه نتوانسیم مدیریت موثری در راستای توسعه کشور بر روی این منابع داشته و از آن بهروه

مند شویم.

عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با اشاره به این نکته که سالهای سال روی استراتژی توسعه صنعتی کشور تاکید می کردم ولی الان به این نکته رسیده ام که؛ اگر استراتژی توسعه

اقتصادی و صنعتی هم زمان در کشور تحقق نیابد با نوعی سر در گمی در توسعه اقتصادی مواجه خواهیم شد که سبب فرصت سوزی بیشتر در کشور را فراهم خواهد ساخت، خاطر

نشان کرد : همه دوستان که دور این میز گرد هم آمده ایم ، سوار یک کشتی هستیم و گذر زمان و شرایط حاکم بر جامعه به ما گوش زد می نماید که تحصیل کرده ها و جوانان

کشور نیاز به کار دارند و اگر نتوانیم به نیاز منطقی آنها پاسخ در خوری دهیم سالانه حدود 128 هزار نفر فارغ التحصل دانشگاه در مقاطع دکترا و فوق لیسانس از کشور مهاجرت

خواند کرد که هزینه سنگین و غیر قابل جبرانی را بر کشور تحمیل خواهد کرد و انتظار مان از این جلسات و نشستها این است تا با هم صدای و وحدت بتوانیم بر این مسائل فایق

آیم و در مسیر توسعه پایدار کشور گام برداریم.

وی با اشاره به بازدید اعضای کمیسیون صنایع اتاق ایران از واحد هایی صنعتی، همچون؛ موتوژن، شرکت قطعه سازی امیر نیا و شرکت کاشی تبریز، اظهار امیدواری کرد که با

استفاده از ظرفیت تشکلهای اقتصادی همچون؛ اتاقهای بازرگانی، انجمن مدیران صنایع، و خانه های صنعت و معدن استانها و نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی به

همدلی و هم افزایی لازم برای حل مشکلات اقتصادی کشور نایل شویم.

ابوالفضل روغنی رئیس کمیسیون صنایع اتاق ایران در ادامه جلسه با قدردانی از میزبانی اتاق تبریز و کمیسیون صنعت، معدن این اتاق و شرکت کاشی تبریز به خاطر ضیافتی که

به مناسبت حضور اعضای کمیسیون صنایع اتاق ایران در تبریز ترتیب داده شده بود خاطر نشان کرد: تمام تلاش کمیسیون صنایع اتاق ایران احصاء مشکلات صنعت کشور و

تقدیم آن به مقامات کشوری است تا با همکاری و همفکری تشکلهای اقتصادی و مقامات کشوری بتوانیم در جهت حل این مسائل و مشکلات راهکارهای مناسبی ارائه شود.

رئیس کمیسیون صنایع اتاق ایران با اشاره به همدلی و تعامل موجود بین مسئولان استانی آذربایجان شرقی و فعالان در بخشهای مختلف اقتصادی خاطر نشان کرد: این تعامل

سازنده می بایستی به صورت الگو و مدلی در کلیه مناطق کشور مورد استفاده و بهره برداری قرار گیرد چرا که مردم بیش از تشکلها و مسئولان از عدم همدلی و تعامل زیان می

بیند. وی با اشاره به این نکته که تعامل و همدلی مسئولان این استان باعث دلگرمی اعضای صنایع اتاق ایران شده است خاطر نشان کرد: در گزارش سفر خود به مسئولان کشوری

حتما به تعامل و هم افزایی موجود بین مسئولان و فعالان اقتصادی این استان تاکید خواهم کرد تا به صورت یک مدل برای توسعه همه نقاط کشور از آن بهره برداری گردد.
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روغنی با اشاره به مشکلات عدیدی که از قبل رکود بر صنایع کشور تحمیل شده است خاطر نشان کرد بازدید های به عمل آمده از صنایع استان نشان دهند پیشرو بودن اتاق تبریز

در بین سایر استانهای کشور است هرچند که صنایع این استان نیز همچون سایر استانها از برخی مشکلات وجود در صنعت رنج می برد. وی در خصوص توانمندی اتاق تبریز یاد

آور شد : اگر روزی قرار باشد موفق ترین تجار ایرانی را معرفی نمایم به طور مشخص تجار آذربایجانی می توانند به عنوان پیشرو و پیشقدم و به عنوان الگو در سطح کشور مطرح

شوند.

رئیس کمیسیون صنایع اتاق ایران با اشاره به این نکته که همه میدانند که صنعت کشور دچار مشکلات اساسی است افزود: در گفتگوهای قبلی خود بارها تاکید کرده ام که اقتصاد

کشور دچار روکود است هرچند که مسولان کشوری بر این حرف خورده گرفته اند، باز تاکید می کنم که اقتصاد کشور برای رسیدن به شرایط مطلوب می بایستی به فعالان اقتصادی

در بخش خصوصی اهمیت ویژه ای قایل شود و در این خصوص فعالان اقتصادی استان آذربایجان شرقی می توانند به عنوان الگوی توسعه اقتصادی و صنعتی در کشور مطرح

شوند چرا که به لطف خدا توفیقات خوبی کسب نموده اند که امید واریم دوستانی که از سراسر کشور در این جلسه حضور دارند از تجربه به دست آمده در این استان که از قبل

تعامل و همفکری مسئولان و فعالان اقتصادی این استان بدست آمده است بهره مند گردند تا مشکلاتی که گریبان اقتصاد کشور را گرفته رها شویم.

وی با تاکید بر این نکته که مسائل بانکی از مهمترین مسائل بخش صنعت در کشور است خاطر نشان کرد: اگر ما اظهار می کنیم مهمترین مشکل تولیدات صنعتی کشور قیمت

تمام شده است یکی از علل اساسی آن بهره های بانکی و بهره های مرکب است که در این خصوص رتبه اول را در دنیا به خود اختصاص داده ایم و در این راستا رهبر معظم

انقلاب نیز از وضعیت نامطلوب بانک ها گله مند هستند و و در جهت حل این مشکلات معظم له تاکید داشته اند که بانک ها با صنعت و اقتصاد کشور بیشتر همراه شوند.

رئیس کمیسیون صنایع اتاق ایران با طرح این سوال که، با توجه به پایین آمدن نرخ تورم از حدود 40 درصد به زیر 10 درصد چرا نرخ بهره های بانکی هنوز دو رقمی هستند و

تغییرات چشم گیری در آن به عمل نیامده است در این خصوص خاطر نشان کرد: طرح جدیدی در این خصوص از طرف اتاق ایران آماده شده و به رئیس محترم بانک مرکزی ارائه

شده است که در آن بر اصلاح و بازنگری مجدد سیستم بانکی تاکید شده است که امیدواریم در این از ظرفیت کمیسیون های صنعت، معدن و اقتصاد مجلس نیز بهره مند گردیم

چرا که بر اساس مطالعات مرکز پژوهشهای مجلس شورای اسلامی، مهمترین چالش بخش صنعت کشور، مسائل بانکی است و نظام بانکی در شرایط فعلی عاملی برای از بین

رفتن فضای کار آفرینی در کشور است که می بایستی با همدلی دولت و مجلس و فعالان اقتصادی مسائل مطرح شده برطرف گردند تا امکان استفاده از توانمندیهای نیروهای

متخصص و فرهیخته کشور در اقتصاد کشور فراهم و معضل بیکاری کشور با فعال نمودن بنگاههای کوچک و متوسط و ایجاد شغل پایدار در کشور مرتفع گردد چرا که در صورت

عدم حل معضل بیکاری در جامعه، بیکاری می تواند معضلات اجتماعی بزرگی را سبب شود که تنها راهکار حل این مسئله اجتماعی فعال شدن بیش از پیش بخش خصوصی در

کشور است.

صادق نجفی شهردار کلان شهر تبریز دیگر سخنران این ضیافت با اشاره به این نکته که فعالان اقتصادی می بایستی از فرصت به وجود آمده در دولت دوازدهم در راستای حل

مسائل و مشکلات اساسی این حوزه از اقتصاد بهره برداری مناسبی به عمل آورند، خاطر نشان کرد: اگر از این فرصت برای حل مسائل و مشکلات اقتصادی و صنعتی کشور استفاده

بهینه ای به عمل نیاوریم مطمئنا یک فرصت سوزی بزرگی در کشور را شاهد خواهیم بود و در آینده با مشکلات عدیده ای در این خصوص مواجه خواهیم شد.

وی با تاکید بر این نکته که کمیسیون صنایع اتاق ایران می بایستی از این فرصت استفاده کرده و حرکت جدیدی در بهبود وضعیت، صنعت کشور ایجاد نماید، یاد آور شد: هر

تغییری نیاز به حرکت جدید دارد و فعالان اقتصادی و صنعتی می بایستی با توجه به تغییرات به وجود آمده حرکت متناسب آن را انجام دهند تا مسائل و مشکلات اساسی که در

این حوزه ها وجود دارد حل شود.

شهردار تبریز با یاد آوری این نکته که نمایندگان مجلس و اتاق های سراسر کشور باید کمک نمایند که موضوع تفکیک وزراتخانه ها منتفی شود، تاکید کرد: سیاست گذاری در حوزه

صنعت، معدن و تجارت می بایستی از یک کانال اتفاق بیفتد تا با این سیاست گذار متمرکز بتوان حمایت های لازم را از صنعت به عمل آورد. وی با تاکید بر این نکته که اگر

کمیسیون های تخصصی مجلس با سیستم های نظارتی و اتاق بازرگانی هماهنگ شوند می توانند حرکت های بسیار خوبی در این راستا انجام دهند، یا آور شد هماهنگی لازم می

تواند به فعالان اقتصادی کمک نمایند تا در بازارهای ایجاد شده کشورهای همسایه (عراق و سوریه و...)موفقیت های چشم گیری به دست آورند و تجربه کشورهای cis دوباره

برای اقتصاد تکرار نشود.

نجفی با اشاره به کیفیت محصولات تولیدی شرکت کاشی تبریز گفت: در بازدید از این شرکت کیفیت را از نزدیک مشاهده نمودید، کیفیتی که خیلی از کشورهای اروپایی هم این

کیفیت را نمی توانند در محصولات خود رعایت نمایند پس می بایستی برای توسعه صنعتی خود از چنین برندهای در کشور حمایت کرد و در گسترش برندهایی که معرف صنعت

کشور باشند تلاش همه جانبه ای را به عمل آوریم.

وی با اشاره به این نکته که می بایستی از توانمندی مردان و زنان آذربایجانی در توسعه صنعت و اقتصاد کشور استفاده بهینه ای نمایم، یاد آور شد: پتانسل انسان آذربایجانی در

اراده، غیرت و در پی گیری و مدیریت کارها بی نظیر است و همین پتانسل می تواند تیکافی برای اقتصاد کشور باشد، اقتصادی که متکی بر توانمندی های داخلی است و این

توانمندی در شرایط رقابتی می تواند در عرصه های بین المللی هم موفق عمل نماید.

شهردارد تبریک وحدت رویه بین مسئولان در قوای سه گانه و با فعالان اقتصادی را رمز حل مسائل و مشکلات کشور خواند و اظهار امیدواری کرد که دولت دوازدهم، دولت تدبیر و

امید در ایجاد این فضا نهایت تلاش خود را انجام دهد.

شهردار تبریز در خصوص تبریز 2018 و انتخاب این شهر به عنوان پایتخت گردشگری کشورهای اسلامی یاد آور شد: فرصت ایجاد شده با استفاده از ظرفیت های بی نظیر تبریز

است و این فرصت قطعا برای کشور می تواند مفید واقع شود. وی فلسفه وجودی تبریز 2018 را استفاده از ظرفیت، جایگاه و موقعیت کهن شهر ها نام برد و یاد آور شد: می

توانیم با اقداماتی از این دست اثر گذاری کهن شهرها در حوزه های مختلفی همچون؛ فرهنگ، اقتصاد و ... را دوباره باز تولید نمایم.

علیزاده نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی با اشاره به جایگاه کمیسیون صنایع اتاق ایران یادآور شد: این کمیسیون می تواند مسیر کمیسیون های تخصصی مجلس برای

حمایت همه جانبه از صنعت را با ارائه پیشنهادات کاربردی هموار نماید. وی در این خصوص به حاضرین در جلسه خاطر نشان کرد: شما به عنوان فعالان اقتصادی در معرض

مستقیم و خط مقدم تولید هستید و ارتباط مستقیم با تولید کنندگان و صنعت گران این امکان را فراهم می آرود که مسائل را بهتر از هر کس دیگری ببینید، و نهایتا بررسی و

منعکس نماید.

وی با تاکید بر این نکته که کمیسیون های تخصصی مجلس به نظرات فعالان اقتصادی ارجهیت می دهند یاد آور شد: ارجهیت به راهکارها و پیشنهادات شما در کمیسیون های

مجلس به این دلیل است که نظرات شما کارشناسی شده است و بر اساس واقعیت های موجود ارائه شده اند.

نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی با اشاره به وضعیت نا مطلوب اقتصاد کشور یاد آور شد: فعالان اقتصادی نعمت های بزرگی برای کشور هستند و در شرایط فعلی، کشور از

هر زمان دیگری بیشتر به وجود شماها نیازمند است. وی با اشاره به کیفیت محصولات تولیدی شرکت کاشی تبریز گفت: در بازید از این واحد صنعتی لذت بردم و مطمئن هستم
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که اگر واحد های صنعتی و تولیدی در دست افرادی که اهلیت اداره آنها را دارند قرار بگیرد هیچ واحد تولیدی با مشکل مواجه نخواهد شد.

علیزاده با اشاره به این نکته که ای کاش ما اصل 44 قانون اساسی را درست اجرا می کردیم خاطر نشان کرد: مشکلات کارخانجات مادری همچون ماشین سازی تبریز به علت عدم

اجرای صحیح اصل 44 قانون اساسی است که اگر این اصل درست اجرا شود بسیاری از مشکلات پیش روی واحد های صنعتی مرتفع می شد. وی با تاکید بر این نکته که دولت

می بایستی در حوزه صنعت فقط سیاست گذاری کند و از تصدی گری دست بردارد یا آور شد: تصدی گری دولت در صنعت باعث حاد شد ن مشکلات و مسائل از این حوزه از

اقتصاد کشور خواهد شد. وی مشکلات و مسائل صنعت خودرو سازی در کشور را هم از این دست مشکلات دانست و یاد آور شد:باید مشکلات ساختاری صنعت خودرو در کشور را

حل نمایم تا بتوانیم شاهد رونق و کیفیت محصولات تولیدی، صنایع خودرو سازی در کشور باشیم .

نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی با اشاره به آمار نگران کننده بیکاری در کشور یاد آور شد: در صورت عدم مدیریت این مسئله کشور با مسائل عدیده اجتماعی مواجه خواهد

شد . وی حل مسئله بیکاری را میدان دادن به فعالان اقتصادی و سپردن کار را به کسانی دانست که اهلیت دارند و یاد آور شد: اگر می خواهیم مسئله بیکاری حل شود باید واحد

های صنعتی به کسانی سپرده شود که توانایی و اهلیت اداره این صنایع را دارند. وی با اشاره به این نکته که در برنامه ششم توسعه و برنامه بودجه سال، مواردی که فعالان

اقتصادی مدد نظر داشته اند را اعمال کرده ایم، خاطر نشان کرد ما حداکثر سعی مان این است که از صنعت کشور حمایت نمایم و در این راستا از هیچ کوششی دریغ نخواهیم

کرد.

وی با اشاره به نرخ بهره بانکی به عنوان یکی از مشکلات اساسی فعالان اقتصادی کشور یاد آور شد: ما هم می دانیم که یکی از علل تاثیر گذار در قیمت تمام شده محصولات

تولیدی در کشور نرخ بهره بانکی است ولی نمی توان این مسئله را با دستور مسئولان امر اصلاح کرد نمایم و باید شرایط حل این مسائل به صورت زیر بنایی و ریشه ای ایجاد شود

تا تبعات منفی کمتری در جامعه ایجاد نماید.

علی نواداد معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استاندار با اشاره به روابط بسیار صمیمی بخش خصوصی و کسانی که وظایف دولتی را بر عهده دارند یاد آور شد: ما در

یک رابطه صمیمی و تنگاتنگ دست به دست هم داده ایم و آنچه در توان داریم در طبق اخلاص گذاشته ایم تا مسائل پیش رو را در حداقل زمان ممکن بر طرف نمایم و در این

خصوص از شما بزرگواران که در پایتخت و در کنار دولت و مجلس شورای اسلامی هستید، انتظار داریم که پیشنهادات سازنده فعالان اقتصای را به منظور اصلاح ساختار اقتصادی و

صنعتی کشور مخصوصا از طرف کمیسیون صنایع اتاق ایران به مسئولانی که در سیاست گذاری کلان کشوری نقش ایفاء می نمایند ارائه دهید تا از این پیشنهادات به منظور

اصلاح مسائل و مشکلات بهره برداری مناسبی به عمل آید.

وی با اشاره به اقدامات انجام شده در سال 95 در حوزه اقتصاد استان گفت: حضور استاندار محترم استان آقای دکتر جبارزاده در شهر ک های صنعتی و بررسی مسائل و مشکلات

واحد های صنعتی به صورت واحد به واحد سبب شد این اقدام از طرف رئیس جمهور به عنوان یک اقدام موثر برای تمام استانهای کشور ابلاغ شود که این روش را به عنوان راهکار

عملیاتی برای حل مسائل و مشکلات مورد استفاده قرار گیرد و مصصم هستیم که برای سال 96 هم دستورات رهبری و برنامه های دولت تدبیر و امید را به منظور بهبود وضعیت

تولید و اشتغال که دغدغه همه مسئولان و مردم کشور است را به بهترین شکل ممکن اجرا نمایم.
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